



5 Days 4 Nights Jeju Island

5 天 4 晚 济州岛

Tour Code / 团号: AKJI-D7/05

Valid from May – Oct 2018
有效期从 2018 年 5 - 10 月

- | | | |
|---------------------------------------|--|--|
| <p>→ SLEEP!
住宿!</p> | <ul style="list-style-type: none"> ❖ Hotel based on local 4 star accommodation (Final confirmation on similar standard) ❖ 当地 4 星级 住宿酒店 (最后确认于同等级酒店为准) ❖ Jeju Island (4N JK Ramada Hotel) | <ul style="list-style-type: none"> ❖ 济州岛 (4 晚 JK 华美达酒店) |
| <p>→ EAT!
道地美食!</p> | <ul style="list-style-type: none"> ❖ Black Pork Bulgogi ❖ Live Abalone Seafood Steamboat + Korean Tteokbokki & Local Delicacies ❖ Ginseng Chicken Soup + Abalone ❖ Jeju Fish Set | <ul style="list-style-type: none"> ❖ 济州烤黑毛猪 ❖ 海鲜火锅活鲍鱼 海鲜火锅+辣炒年糕+烤鱼+韩式煎饼 ❖ 人参鸡汤 + 鲍鱼 ❖ 济州岛鱼套餐 |
| <p>→ SHOPPING SHOP
购物站</p> | <ul style="list-style-type: none"> ❖ Ginseng Showroom ❖ Local Cosmetics Shop ❖ Healthy Liver Shop ❖ Local Provision Shop | <ul style="list-style-type: none"> ❖ 人参专卖店 ❖ 当地彩妆专卖店 ❖ 护肝宝专卖店 ❖ 当地土产店 |

Day 1 Kuala Lumpur → Jeju Island (D)

- Depart to Jeju Island, Korea's most southern region.
 - **Brick Campus Gallery** (include Tea break of Rainbow Toast and Drink): It's not Legoland, but it is a show of art galleries with various Lego fan clubs. The collections are rich and amazing.
 - **Yongduam Rock**: A natural lava formation resembling a dragon head created by storming winds and waves over thousands of years ago.
 - **Jeju Folklore Museum**: Visit displays more than 100 traditional Hanok houses to participate in traditional activities to learn about Jeju folk culture and the location of "Daegyeongge".
- 吉隆坡 → 济州岛 (晚)**
- 飞往韩国最大的岛屿 ~ 济州岛。
 - **積木樂高藝術博物館**(含彩虹吐司和饮料): 這裡不是樂高樂園，卻是各種樂高迷會瘋狂的精心作品展示藝廊收藏的各種作品。在此我们不能错过品尝下午茶之彩虹吐司和饮料。
 - **龙头岩**:它犹如一条传说神话中的巨龙，屹立于波涛澎湃的海岸边，由汉拿山火山口喷出的熔岩在海上凝结而成。
 - **济州民俗村博物馆**:参观 100 多间传统韩屋参与传统活动，了解济州民俗文化《大长今》的拍摄地。

Day 2 Jeju Island (B/L/D)

- **Seongsan Sunrise Peak** (include entrance): Jeju's top attraction – an extinct volcanic crater jutting out to the sea.
- **Udo Island Tour** (include Ferry Ride): This is the largest of the islands included in Jeju City. Udo, literally “Cow Island” in Chinese, has this name because it looks like a cow lying down.
- **Alive Museum** (include entrance): Composed of 4D Art, Digital Art, Body Art, Sculpture Art and Provence Art Exhibition Area.
- **Teddy Bear Museum** (include entrance): One of the world first Museums to exhibit all sorts of teddy bears and stitched dolls.
- **Jusangjeolli Coastal Roads** (include entrance): Is a rocky cliff with columnar joints which was formed by the lava from Mountain. Viewing from the top, they look like cubes or hexagons of various sizes columns of rocks and almost seem as if stonemasons had carved them out.
- **Jeju Mini Land** (include entrance): Is a spacious park featuring miniature versions of famous attractions from around the world. Over 116 architectural wonders and UNESCO World Heritage sites from 50 different countries are represented in the park.

济州岛 (早/午/晚)

- **城山日出峰**(含门票):是突出于济州岛东部海岸的火山之一。由此观看风景,美不胜收,令人叹为观止。
- **牛岛游**(含渡轮船票):位于城山浦前海域的牛岛是济州地区最大的岛屿, Udo 字面意思是“牛岛”,因为它看起来像一头躺在牛身上的牛。
- **爱来魔相艺术馆**(含门票):由 4D 艺术、数码艺术、实物艺术、雕刻艺术及普罗旺斯艺术展区组成。
- **泰迪熊博物馆**(含门票):馆内展示了世界各地生产的泰迪熊及动物玩偶,是全世界第一个以此为主题的博物馆。
- **柱状节道路**(含门票):是一个由山上的熔岩形成的柱状关节的岩石峭壁。从顶部往下看,看起来像立方体或六边形的各种大小的岩石柱,几乎看起来好像石匠已经将它们雕刻出来。
- **济州迷你乐园**(含门票):是一个宽敞的公园,拥有来自世界各地著名景点的微型版本。公园内有来自 50 个不同国家 116 个建筑奇迹和联合国教科文组织世界遗产名录。

Day 3 Jeju Island (B/L/D)

- **Ginseng Showroom**: A widely acclaimed natural produce of Korea. Popularly known as 'Panax' meaning 'All Heal' in Greek, this of medicinal herb is a Must on your shopping list.
- **Local Cosmetic Shop**: Pick all your favorite Korean cosmetics in the multi-label **Cosmetic Shop** at a fraction of the price back home.
- **Healthy Liver Shop**: Hovenia Dulcis, or the Japanese Raisin Tree, is a common ingredient for Koreans in health drinks. Concoct into 'Huganbao', it is extremely helpful with detoxification of liver.
- **Mysterious Road**: Where vehicles can move uphill although their engines are turned off. A truly fascinating optical illusion created by the road's surroundings!
- **Dongmun Market**: As a traditional market is one of the most representative markets in Jeju-do. The seafood market here plays a pivotal role in Jeju-do.
- **Hero Show** (include entrance): An art performance graffiti that subverts everyone's imagination, using more than 10 kinds of art skills to depict the world's history, music.

济州岛 (早/午/晚)

- **高丽人蔘专卖店**: 使元气旺盛的高丽人蔘,是保健医疗效能居世界之冠的药材。
- **韩国彩妆店**: 价廉物美最 HITO 彩妆品 让您永远跟上时代潮流尖端。
- **护肝宝专卖店**: 又名枳椇树果实,能将人体内有有害物质或低分子物质吸收并将之排出体外,藉此提高肝脏再生及肝机能的效果。
- **神奇之路**: 一个让人产生视觉疑惑的道路。即使熄灭了汽车引擎,还能驶上斜坡的神奇现象。
- **东门市场**: 是一家拥有悠久历史的传统市场是济州道最具代表的市场之一。这里的海鲜市场在济州道具有举足轻重的地位,规模庞大且品种齐全。
- **涂鸦秀**(含门票): 一场颠覆大家想像的美术表演涂鸦,运用 10 多种美术技巧于舞台上即席描绘世界上的历史、音乐、戏剧界英雄人物。

Day 4 Jeju Island (B/L)

- **Camellia Hill** (include entrance): It is a large natural garden with the theme of camellia. The Camellia varieties planted in the park come from 80 countries around the world. There are more than 500 species of camellia and trees in the park and more than 6,000 camellia trees. The most beautiful period of camellia is start from October until April.
** Spring season: Camellia Flower, Summer season: Hydrangea”
- **O’Sulloc Green Tea Museum** (include entrance): Where you can learn about Korean tea culture, see tea items and tea sets, and purchase various types of tea, tea-related food and gifts.
- **Yeon Dong Street**: Is a good place for tourism and shopping in Jeju Island. It has a total length of 450 meters and you can buy a variety of snacks. Local specialty products such as the Hanna Peak Orange are also available.

济州岛 (早/午)

- **山茶花之丘** (含门票): 是一處以山茶花为主题的大型自然庭院，园区内种植的山茶花品种来自全球 80 个国家，多达 500 多种，共 6000 多株的山茶花树。山茶花最美的开花花期为每年 10 月到隔年 4 月之间。**** 不同季节观赏不同花，春天限定冬柏花，夏天限定绣球花**
- **噢！雪绿茶博物馆** (含门票): 里边包含了茶文化的各方面介绍。您不仅能了解韩国品茶文化和各种茶具介绍，还能购买到各式的雪茶及周边 产品等。
- **莲洞街**: 是济州岛旅游购物的好去处，全长 450 米，可以买到各种小吃，当地土特产如汉拿峰橘子等。

Day 5 Jeju Island → Kuala Lumpur (B)

- **Local Provision Shop**: Last minute souvenir and snacks for your loved ones at home
- Transfer to airport and time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of South Korea!

济州岛 → 吉隆坡 (早)

- **韩国土产店**: 选购伴手礼，这里販售韩国土特产，种类琳琅满目，有泡菜、海苔、韩式饼干、糖果，韩服公仔等，应有尽有，您可再此一次买足回台后致赠亲友的礼品。
- 送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
3. Sightseeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。